
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 23.10.2020 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 23.10.2020 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, 

p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 

Neprítomní:  

Poslanci: p. Jaroslav Bača  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Voľba predsedu Finančnej komisie  
5. Voľba predsedu Kultúrnej komisie 
6. Schválenie návrhu na finančnú výpomoc pri výpadku daní v roku 2020 
7. Schválenie použitia financií z prostriedkov rezervného fondu na bežné výdavky 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku na mimoriadnom zasadnutí, ktoré 
zvolala vzhľadom na meniacu sa situáciu zo dňa na deň ohľadom pandémie. Poďakovala poslancom  
za to, že to pochopili a prišli, aby mohli prerokovať finančnú výpomoc, ktorú obci ponúka Ministerstvo 
financií.  

K bodu č. 2 

Starostka obce pokračovala procedurálnymi záležitosťami, a to učenie zapisovateľky p. Ing. Niny 
Masárovej a za overovateľov zápisnice navrhuje – p. Katarínu Gajdošovú a p. Janku Masárovú. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 

Pani starostka sa opýtala poslancov, či môžu schváliť uznesenie, ktorým OZ schvaľuje program 
dnešného  rokovania podľa pozvánky. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce pokračovala bodom č. 4 z pozvánky, a to voľbou predsedníčky Finančnej komisie, 
nakoľko sa svojej funkcie vzdala p. Dagmar Ďurišová. Povedala, že je veľmi rada, že p. Mgr. Daniela 
Kontinová súhlasila na FK, že sa tohto funkcie ujme.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová doplnila, že je to za podmienok, že sa vzdáva funkcie predsedníčky 
Kultúrnej komisie.  
Starostka obce predložila návrh na uznesenie, že OZ schvaľuje za predsedníčku Finančnej komisie p. 
Mgr. Danielu Kontinovú.   
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či tam bude podmienka zapracovaná.  
Starostka obce povedala, že áno, nakoľko aj v návrhu na uznesenia môže v ďalšom bode vidieť návrh 
schválenia predsedníčky Kultúrnej komisie.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je stále možnosť aj pre p. Katarínu Gajdošovú, ktorá nebola 
na FK.  
Starostka obce povedala, že sa samozrejme p. Gajdošovej pýtala, či má o túto funkciu záujem 
a odmietla ju.  
 

K bodu č. 5 
Ďalším bodom programu rokovania navrhuje za predsedníčku Kultúrnej komisie p. Janku Masárovú.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 
Starostka obce pokračovala bodom programu ohľadom prijatia finančnej výpomoci. Požiadala p. Mgr. 

Danielu Kontinovú o prípadnú pomoc pri dovysvetľovaní, nakoľko sa veci podrobne venovala. 

Povedala, že dostali dôvodnú správu, kde je všetko podrobne vysvetlené a opýtala sa, či je k tomu 

treba niečo dovysvetľovať alebo sa chcú na niečo spýtať. Povedala, že aj p. hlavná kontrolórka dala 

k veci stanovisko, kde je viac - menej to isté. Povedala, že je tam aj uvedené, ako to vyzerá 

percentuálne a ako majú byť splnené podmienky a keďže obec nemá žiadne dlhy, tak je to 0,87%. 

Povedala, že to konzultovala, že zatiaľ nevydali opatrenia alebo vysvetlenia, ale predbežne je to tak, 

že keby sme to prijali, nahradili by sme výpadok daní z príjmov fyzických osôb v tomto roku, ktorý pre 

nás predstavuje 13 302€. Povedala, že sa to presnými pravidlami zaúčtuje a až v roku 2024 by sa 

malo rozhodnúť, či budú financie formou dotácie alebo by to bolo formou splátok – 4 roky po 

3 325,50€ ročne, ktoré si myslí, že v 24. roku to nebude problém a že sa situácia s pandémiou 

ukľudní.  

Opýtala sa p. Mgr. Daniely Kontinovej, či k tomu niečo má. 

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že k tomu má toľko, že áno, bola pri tom, keď tieto papiere 

vytvorili, ktoré si myslela, že cez víkend bude mať čas si pozrieť, ako aj ostatní tak, ako bolo 

dohodnuté. Druhá vec bola, že povedala, že sa na to ešte pozrie a stanovisko k tomu nedodala, 

nakoľko je zastupiteľstvo už dnes. Povedala, že napriek tomu, bez ohľadu na ich názory, jej chýba 

v predpokladaných výdavkoch zahrnúť  22 tisíc, ktoré by sa mali reálne ešte vrátiť lebo je momentálne 

rezervný fond použitý a je potrebné rátať s tým, že sa tam peniaze musia vrátiť. Povedala, nech jej to 

účtovníčka skúsi vysvetliť.  

P. Ing. Alena Hrušová sa jej opýtala, odkiaľ ich zoberie.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si len myslí, že ich tam chýba prirátať do predpokladaných 

výdavkov.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že tam nemôžu byť prirátané. Povedala, že toto sú predpokladané 

výdavky, ktoré ešte do konca roka budú a účtovníčka ten rezervný fond písala presne, koľko bolo 
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z rezervného fondu minuté a koľko momentálne ešte má. Povedala, že výšku RF teraz má 

11 334,99€. 

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by mala mať účtovníčka na RF aktuálne vedených 22 tisíc 

alebo 23 a niečo. Povedala, že ich v tejto chvíli nemôže mať vedených 11 334,99€ lebo sme ešte 

neodsúhlasili, že ich berieme odtiaľ preč.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že na zastupiteľstve bolo odsúhlasené, že si môže výdaje kryť 

rezervným fondom a to aj robí lebo ich nemá čím iným kryť.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to chápe, že ich môže kryť, ale musí ich do RF vrátiť na konci 

roka.  

P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je to to, čo hovorila, že ak ich chcú do RF vrátiť, musí stopnúť 

úhrady faktúr alebo niekomu nebude vyplácať mzdy. Povedala, že niečo z tých výdavkov, ktoré sú 

plánované, sa musia škrknúť.  Povedala, že potom budú musieť ľuďom vysvetliť, prečo nie sú 

zaplatené faktúry alebo vyplatené mzdy.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že hovorí o tom, že reálne musí rátať s tým, že tam tie peniaze 

musí vrátiť. Povedala, že v prípade, že by sme odsúhlasili tých 11 tisíc spätne, tak tam aj tak musí 

tých 14 tis. vrátiť, tie , ktoré sa zatiaľ nečerpali.  

P. Ing. Alena Hrušová povedala, že preto potrebujeme túto pôžičku. Povedala, že platí faktúry a mzdy, 

a ak má vrátiť do RF 22 tis. , ona z týchto plánovaných výdavkov nemôže niečo uhradiť. Povedala, že 

nech jej zastupiteľstvo povie, čo z týchto plánovaných vecí nebude uhrádzať do konca roka, aby 

mohla na rezervný fond dať 22 tis.  

P. Ing. Peter Dinga povedal, že má uhrádzať to, na čom boli dohodnutí, to čo bolo v prvej úprave 

rozpočtu na Finančnej komisií.  

P. Ing. Alena Hrušová povedala, že v tom rozpočte je rozpočtované všetko toto, čo spomínala, ako 

elektrika a pod.. 

P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, prečo to ide z RF.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, pretože odsúhlasili, že môže RF použiť na bežné výdaje.  

P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, kedy to odsúhlasili.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to bolo o tom, že si ich požičia, ale musia sa tam vrátiť.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že ich nemáme z čoho vrátiť a preto idú riešiť aj tú finančnú výpomoc. 

Povedala, že účtovníčka ich môže použiť na účtovanie lebo nemá peniaze.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že k 31.12 dali do zápisnice, že peniaze musí vrátiť a preto 

hovorí, že to tam chýba.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že to sú predpokladané výdaje a tam nie je RF. Povedala, že keby 

ešte mala RF, tak jednoducho z týchto výdajov musí vyhodiť ostatné výdaje, aby ten RF bol. 

Povedala, že keby tam dala ešte RF, tak by sme vôbec nevyšli. Povedala, že sme momentálne RF 

minuli na faktúry, ktoré sú v papieroch uvedené, a to vo výške 11 131,26€ a plus 3 601,83€, čiže 

14 733,09€ minula z RF.  

P . Ing. Alena Hrušová povedala, že sú to údaje k 30. septembru.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno, ale v uznesení je napísané, že musia byť do konca roka 

vrátené.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že preto sme dnes tu, aby sme spravili to, že tie peniaze na konci roka 

nebudú, že boli použité na úhradu elektriny, vody alebo aby sa mohli uhradiť ďalšie školské veci, ktoré 

sú, pretože na školu peniaze nemáme.  

P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, že či tým, že ich tam neprirátame, rátame s tým, že minieme aj 

tých zvyšných 14 tisíc. A to znamená, že bude ku koncu roka 2020 RF nulový.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že je to tak.  

P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či rozmýšľajú nad tým, čo idú robiť.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že áno lebo nemáme peniaze. Povedala, že ak to neuhradí z RF, tak 

nám na budúci rok zase okrešú výdaje o RF. 

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ak skončíme na nule na účte, tak ani nič neprevedieme 

a budeme stále na nule. 

P. Ľubomíra Naďová povedala, že ak skončíme na účte s nulou, tým pádom bude na nule aj RF, ale 

ak na bežnom účte skončíme v pluse, lebo možné to je, nakoľko nevieme, čo nám ešte dajú, čiže tie 

peniaze, ktoré zvýšia, sa presunú do RF. 

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ešte niečo musí prísť, ako každý mesiac.  
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P. Ľubomíra Naďová povedala, že áno, nejaké príjmy ešte prídu, povedala, že aj v tabuľke sú 

plánované príjmy cez 83 tisíc. A výdaje má cez 63 tisíc. Povedala, keby nechali použitie RF, tak by 

malo na účte ostať 19 735,99€. Povedala, že ak by sme pôžičku nezobrali a s použitím financií z RF, 

ostalo by na účte ku koncu roka 6 433,99€.  

Starostka obce povedala, že si myslí, že rozpočet je postavený tak, že výsledok bude nula.  

P. Ing. Peter Dinga povedal, že by nemal byť mínusový.  

Starostka povedala, že sa nič nestane, keď budú vyrovnané príjmy a výdaje. Povedala, že RF sa tvorí 

z tých prebytkov, ale ak ich nemáme, tak nemôžme mať RF.  Povedala, že tak pôjdeme od nuly a to 

nepôjdeme len my, ale aj iné obce.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, čo budeme robiť, ak v obci nastane nejaká havarijná situácia. 

Opýtala sa, či potom vyhlásime dobročinnú zbierku.  

P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je to treba teraz vyriešiť, povedala, že máme nejaké príjmy 

a nejaké výdaje, a teraz to musia vyriešiť, čo ďalej. Povedala, že ona bude robiť tak, ako povedia.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že sa musia rozhodnúť, či sa doplnia peniaze na rezervný fond alebo 

a zaplatí elektrina, voda, plyn, telefóny, neuhradí sa faktúra na pelety do školy na kúrenie. 

Starostka obce sa opýtala poslancov, prečo stále požadujú, aby tam ten RF stále bol.  

P. Mgr. Daniela Kontinová odpovedala, že na to, aby bola nejaká rezerva, keď sa niečo stane.  

Starostka obce povedala, že môžeme mať na RF 20 tis. a stať sa nám môže niečo za 50 tis. a opýtala 

sa, čo potom spravíme. Povedala, že aj to sa môže stať. Opýtala sa, čo chcú vyriešiť skôr a ako im to 

s tým súvisí.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej to súvisí s tým, že akonáhle odsúhlasia ten návrh, že už sa 

použilo bez súhlasu toho, že mohol RF prejsť na výdavky, tých 11 131,26€, tak jej tam aj tak chýba 

14 733€ do predpokladaných výdavkov lebo ak ich nepoužijeme a ostali by, v tom prípade tam bude 

vyššie plus.  

P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to v tabuľke nechýba. Povedala, že údaje sú k 30.9.2020, ktoré sa 

navrhujú použiť z RF a akonáhle budú nejaké výdavky a bude ich treba použiť z RF, bude poslancov 

o tom informovať a nebude nič uhrádzať a bude čakať, kým jej dovolia niečo uhradiť napr. výplaty do 

základnej školy, výplaty z materskej školy alebo bude čakať na to, kedy bude môcť uhradiť elektriku 

a podobne. Povedala, že ona bude čakať, že jej to nevadí. Povedala, že potrebuje len odsúhlasiť to, 

čo bolo k 30.9.2020.  

Starostka obce povedala, že by mali zobratie výpomoci podporiť aj podľa finančných pravidiel 

a akýmkoľvek možným spôsobom nahradiť výpadok príjmov. Povedala, že v každej obci v okolí to 

zobrali lebo je to výhodné a že by ich sama nepresviedčala o tom, keby si nebola istá tým, že je to pre 

obec výhodné a podľa všetkého by sa to nemalo započítavať a že sa to v roku 2024 preklenie na 

dotáciu. Povedala, že 13 tis. je pekná dotácia a nemali by sme sa o to pripraviť a nevie, ako by sa to aj 

občanom vysvetľovalo, že aj okolité obce to berú a my sme túto výpomoc od Ministerstva neprijali.  

P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že to stále nie je na papieri, že bude výpomoc preklasifikovaná na 

dotáciu a sú to len dohady. Povedala, že musíme veriť tomu, že to budeme musieť vrátiť. 

Starostka povedala, že v roku 2024 nebude taký problém splatiť 3 325,50€, povedala, že je to 3,49% 

z príjmu.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ak budeme hospodáriť tak, ako hospodárime teraz, tak to 

bude problém. 

Starostka obce povedala, že obec nič nadbytočné nekupuje.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že také nič nepovedala. 

P. Ľubomíra Naďová povedala, že nás veľmi zaťažuje škola, nakoľko keď vidí príjmy a výdaje za rok 

2020, tak tých 11 131€ sme zatiaľ v mínuse a to je len do desiateho mesiaca a ešte máme jedenásty 

a dvanásty. Povedala, že doplácame len na školu.  

Starostka povedala, že tak nech zrušia školu.  

P. Janka Masárová povedala, že inú možnosť nemáme lebo nemáme kde tie peniaze zobrať. 

Povedala, že tie peniaze z výpomoci potrebujeme.  

Starostka dodala, že bol v rozpočte rátaný príjem aj z odpredaja pozemkov, ktorý nie je.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že po prvej úprave rozpočtu tam už tieto príjmy neboli.  

P. Ing. Alena Hrušová povedala, že bola v rozpočte aj suma od firmy Radecom, ktorá neprišla.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že prisľúbila, že sa na to ešte pozrie, ale zastupiteľstvo bolo 

zvolané narýchlo a že tam našla dve ďalšie chyby. 

Starostka obce povedala, že jej teda mali povedať, aby to nerobili tak narýchlo.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa dohodli, že si ešte zavolajú a potom si o 9 našla 

v schránke pozvánku na zastupiteľstvo. Povedala, že starostku o 8 ráno zrušila, nakoľko nemohla 

volať lebo mala hodinu a stanovisko ešte nepovedala, nedostatky, ktoré k tomu má. Povedala, že 

taktiež sa zastupiteľstvo nezvoláva ráno, aby v ten deň bolo, na čo je tak isto zákon. Povedala, ak 

ostatní poslanci majú v tom jasno a nemajú k tomu žiadne otázky tak v poriadku, ale jej komentáre sú 

momentálne nepodstatné a nech sa vyjadria aj ostatní.  

Starostka obce povedala, že podľa nej nemáme inú možnosť, ako výpomoc prijať v momentálnej 

situácii.  

P. Miroslav Stančík navrhuje hľadať rezervy tam, kde a na čom sa dá ušetriť.  

Starostka obce povedala, že jedine teda zrušiť školu.  

P. Katarína Gajdošová sa opýtala na splátky firmy Radecom, akoto, že sa to nerieši. Povedala, že tam 

sú peniaze, ktoré sa mohli použiť.  

Starostka obce povedala, že jej neprijal ani list, ktorý mu posielala. Povedala, že volala z jeho 

manželkou a ona jej povedala, že nič nemajú a že zrušili živnosť. 

P. Katarína Gajdošová povedala, že je o to obec potom ochudobnená, o to, čo obci patrí.  

P. Dagmar Ďurišová povedala, že si tiež myslí, že jej výpomoc potrebná.  

P. Janka Masárová sa opýtala, či má p. Mgr. Daniela Kontinová iné riešenie, ako výpomoc zobrať.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, nech sa vyjadria ostatní a navrhnú riešenie. Opýtala sa, prečo 

má ona hľadať riešenie, nech sa ostatní vyjadria. 

P. Ing. Peter Dinga navrhuje dať do bežného rozpočtu klauzulu, že nech sa nejakých 10-15% každý 

rok ušetrí.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že už nie je z čoho.  

P. Ing. Peter Dinga povedal, že sú tam aj položky so mzdovými nákladmi. 

P. Ľubomíra Naďová povedala, že sú mzdové položky na minimum. Povedala, že v školách je len to, 

čo je a tu na úrade sú len na základných platoch. 

P. Ing. Peter Dinga povedal, že ak firmy idú do takýchto vecí, tak zamestnanec si upúšťa 20%. 

Starostka obce povedala, že aj to budeme možno musieť spraviť.  

P. Ing. Peter Dinga povedal, že to hrozí v každej fabrike, napríklad u nich, ak nie je čo robiť, idú 

domov. Povedal, že tak to funguje v bežnom komerčnom systéme.  

P. Ľubomíra povedala, že vo firmách to bolo ale tak, že im štát tých 20% vyplácal. Povedala, že to 

ešte môžeme skúsiť inak, že máme 3 vysoko energetické budovy. Povedala, že máme školu, Obecný 

úrad a máme fitness centrum. Povedala, že sa to dá urobiť aj tak, že škôlku presťahovať v budove na 

horné poschodie a Obecný úrad spraviť v tej istej budove na prízemí. 

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že toto riešenie už tu bolo, aby sa OcÚ presťahoval do budovy 

školy a že jej bolo povedané, že je to nereálne. Povedala, že túto možnosť navrhovala.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že je teda aj táto možnosť a do kuchyne by sa mohol pridať ešte jeden 

pracovník a v kuchyni by sa varilo aj pre občanov. Povedala, že predpokladajú krízu ešte na 2-4 roky.    

P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa preto obáva všetkého splácania v budúcnosti nakoľko už tento rok 

sme nezvládli s plusom a sme v mínuse.  

Starostka obce hovorila, že sa nič také na obec nekupovalo.  

P. Ing. Peter Dinga povedal, že tam nič také nezaznelo a povedal, že vychádza z jedného a to, že 

rozpočet bol nadstavený, ako vyrovnaný. Povedal, že ho účtovníčka ešte na poslednej pracovnej 

porade upozornila, že je ešte prebytkový, čiže je do plusu. Povedal, že on ráta s variantom, ktorý je 

najprípustnejší, a to, že je nulový – príjmy sa rovnajú výdavkom. Povedal, že účtovníčka poskytla z jej 

účtovného softvéru výpisy, kde bolo k 30.9., čo je trištvrte rok, že by malo byť čerpanie 60% až 70-

73%, čo aj výpisy spĺňali. Povedal, že obec ide tou prognózou čerpania a má trištvrte roka za sebou. 

Povedal, že ak skončíme tento rok na nule, že nič neodložíme, tak sme to nejak prežili, ale rezervný 

fond mal ostať nedotknutý. Povedal, že kúpa počítača a peliet, že všetko bolo v rozpočte. Povedal, že 

na čo tam sedia potom 4 hodiny na Finančných komisiách, keď je to aj tak hodené do koša a že sa 

podľa toho nedá ísť. Povedal, že to mal byť obsah, aby týmto veciam práveže predišli a že k tomu 

nemá viac čo povedať. Povedal, že môže táto kríza trvať 4 roky a my budeme po uši v dlhoch a preto 

nechce žiadnu pôžičku a že sa majú inde hľadať rezervy.  

Starostka sa opýtala, kde sa majú tie rezervy hľadať.  

P. Ing. Peter Dinga povedal, že on riešenie dal a môže sa každý vyjadriť a možno, keď pôjdu každý po 

jednom, tak sa nakoniec môžu na niečom zhodnúť, na čom sa dá ušetriť. Povedal, že to zopakuje, že 
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jemu tiež vo firme hrozí to, že ak nebude materiál, tak ich pošlú domov a on pôjde zo svojej výplaty 

dole. 

P. Janka Masárová povedala, že nám to z tých 20% dole zo mzdových nákladov pravdepodobne 

nevyjde, aby to pokrylo to, čo nám chýba.  

P. Ing. Peter Dinga povedal, že to nevie, že to by im vedela skôr povedať účtovníčka obce.  

P. Ing. Alena Hrušová povedala, že napríklad vo veľa obciach to majú tak, že na noc vypínajú svetlá. 

Povedala, že na tom by sa pravdepodobne dalo ušetriť lebo je elektrina dosť veľká položka.  

P. Miroslav Stančík povedal, že ak to nezoberieme, tak asi máme pravdepodobne dosť peňazí a že na 

nás potom môžu kašlať.  

Starostka povedala, že aj tí, čo majú rezervné fondy berú túto výpomoc.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by k tomu chcela povedať ešte jednu reálnu vec, že by tak 

isto rada videla na papieri, že tie peniaze sa môžu reálne použiť aj na mzdy.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že na mzdy nie.  

Starostka obce povedala, že na bežný rozpočet.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že taktiež tvrdí, že na mzdy nie. Povedala, že dnes kvôli tomu 

strávila hodinu telefonátmi a tri hodiny pri počítači a nesmie to ísť na mzdy. Dodala, že toto je tá druhá 

výhrada, ktorú k tomu našla do dnešného rána.  

Starostka obce povedala, že nevie, prečo jej nechcú poslanci veriť, že to na mzdy môže ísť.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že pri počítači strávila veľa času a pozrela asi 150 obcí a ak 

chceme brať tú finančnú výpomoc, tak to musí ísť na nehospodársku činnosť a my sme tento rok 

naozaj nemali žiadny projekt, ktorý sme nemohli zrealizovať. 

Starostka opakovane tvrdí, že výpomoc môže ísť na mzdy. Povedala, že majú byť peniaze použité na 

nehospodársku činnosť, čo my, ako obec máme všetky činnosti, ako nehospodársku činnosť, nakoľko 

nemáme žiadnu s.r.o. a ani nič podobné. Povedala, že majú byť peniaze na vykrytie samosprávnych 

funkcií, kde spadajú aj mzdy.  

P. Ľubomíra Naďová povedala, že tiež to čítala, že je to s výnimkou miezd.  

P. Mgr. Daniela Kontinová dala p. Naďovej za pravdu. Povedala, že to obce na mzdy nemôžu použiť 

lebo v bežnom rozpočte je so mzdami rátané. Povedala, že je v dokumente napísané, že sú financie 

na veci, ktoré neboli plánované v bežnom rozpočte. Povedala, že my sme plánovali energie 

a podobne.   

P. Ľubomíra Naďová povedala, že áno, že sme s tým počítali, ale nakoľko sme mali výpadok z týchto 

daní, tak ako s nimi môžeme plánovať, keď neprišli.  

Poslanci sa so starostkou a s hlavnou kontrolórkou bavili, čo všetko by mohlo ísť do finančnej 

výpomoci.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nevie, či to naozaj podrobne čítali, ale by mali v prvom rade 

ísť na veci, ktoré sme mali rozpracované, napríklad rekonštrukcia chodníkov a nevychádzalo by nám 

to, tak to máme dofinancovať z tejto výpomoci a musíme to tam potom doložiť. Povedala, že to dnes 

konzultovala so 4 ľuďmi, ktorí jej to potvrdili, ale hovorí, že pokiaľ to nie je na papieri, tak je to len tak 

potvrdené, takže nevie. Povedala, aby nakoniec nebolo ešte s tým zle, že sme to zle využili a budeme 

ich musieť napríklad do roka vrátiť.  

Ing. Alena Hrušová sa opýtala, čo keď je tam napísané, že ich má samospráva z dôvodu výpadku 

dane príjmov fyzických osôb v dôsledku pandémie použiť na ich kompenzáciu aj na bežné výdavky.  

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by to mohla dať tak, že v dôsledku pandémie sa vyskytlo to, 

že je potrebné kúpiť čistiace prostriedky, tak na tie by to mohla použiť, to čo nebolo plánované 

v rozpočte.  

P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona má na papieri odpoveď na otázku, na čo sa môžu peniaze 

z návratnej finančnej výpomoci použiť odpoveď, a to na výkon samosprávy v pôsobnosti z dôvodu 

kompenzácie výpadku daní z príjmu FO v roku 2020 v dôsledku pandémie ochorenia COVID. Dodala, 

že náš výpadok je momentálne na takéto bežné veci.  

P. Janka Masárová zhrnula, že je suma finančnej výpomoci teda vo výške toho výpadku príjmu z daní 

FO a je to to, čo nám chýba a s tým sme na začiatku počítali a je to len to, čo nám mali dať a nedali.  

Starostka povedala, že aj vypísala dohodovacie konanie, tak uvidí, ako dopadne. Povedala, že je 

presvedčená, že to bude v prospech obce a odporúča im výpomoc od Ministerstva financií prijať.  

Starostka obce dala poslancom hlasovať, kto je za prijatie návratnej finančnej výpomoci od 

Ministerstva financií. 
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Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 4 poslanci: p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 2 poslanci: p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka sa opýtala p. Ing. Petra Dingu, či mu p. Jaroslav Bača neposlal nejaké stanovisko ohľadom 
prijatia návratnej výpomoci od Ministerstva financií.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že mu p. Bača poslal stanovisko do sms správy, kde píše: „Keďže bol 
rozpočet upravovaný kvôli COVID-19 a vyšiel nám napriek tomu vyrovnaný rozpočet, resp. s malým 
prebytkom, tak nevidím dôvod, aby sa obec zbytočne zadlžovala v tomto čase. Naopak, teraz sa treba 
sústrediť na veľmi potrebnú rekonštrukciu ZŠ a MŠ, kde bude určite úver treba. Čo sa týka 
schvaľovania bodu č.7, tak si myslím, že takéto niečo sa malo schváliť ešte pred tým, ako sa tie 
peniaze s rezervného fondu použili a nedávať to schvaľovať, keď už v rezervnom fonde peniaze už nie 
sú. To je môj názor. Ďakujem.“ 
P. Ing. Peter Dinga požiadal, aby v zápisnici bolo menovite, že bol proti. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že tam menovaný bude.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by to bolo dobré písať pri každom jednom.  
Zapisovateľka p. Ing. Nina Masárová povedala, že to tak vždy v zápisnici je.  
 

K bodu č. 7 
Starostka sa opýtala, či budeme pokračovať ďalším bodom rokovania. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že teraz sme minuli peniaze z RF na školu a na to, čo je treba, ale ak 
tam majú byť na konci roka peniaze, tak to, čo bolo, ako maľovanie, oprava umývačky riadu 
a rozhlasu, demontáž svietidiel verejného osvetlenia, zmena označenia cesty, rekonštrukcia elektriky, 
externý manažment zberný dvor, to všetko môže byť uhradené z RF, okrem toho počítača. Toto 
všetko by mohlo byť uhradené z RF s tým, že by to bolo prepočítané, koľko by to vyšlo a ak prídu 
peniaze, nechať to na RF. 
P. Janka Masárová povedala, že nikto nie je za to, aby sa obec zadlžovala, ale my nemáme 
pravdepodobne iného východiska.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ako aj naznačil, on na to nejaký svoj názor má a nejaké kroky sa mali 
podniknúť a minimalizovať to.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že oni sú poslanci a už to mali riešiť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že išiel podľa prvej úpravy rozpočtu, kde všetko vychádzalo.  
P. Ľubomíra Naďová požiadala p. Mgr. Danielu Kontinovú nech po nej nekričí. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, aby p. Naďová tiež nekričala, že to ako poslanci mali riešiť, 
opýtala sa, načo každý mesiac sedia 4 hodiny na Finančnej komisii.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že tiež nevie na čo, keď nič nevyriešia a že to treba jednoducho nejak 
riešiť. Povedala, že aj to bola chyba, že keď povedali, že máme problémy so školou, tak starostka 
vždy povedala, že sa to nejak vykryštalizuje, ale so školou sú problémy celý rok. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že načo teraz riešia všetko, čo je tento rok problém. Povedala, 
že tie problémy sú už x rokov. Povedala, že Radena a Húsková sú problémom x rokov, tak prečo to tu 
riešia teraz a všetka vina má ísť, že oni za to môžu a že to tak vyznie.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že máme tento rok so školou problémy a že nám chýba na mzdy do 
školy, ktoré teraz obec musí hradiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že celé mzdy škole obec nehradí.  
P. Ľubomíra Naďová tvrdila, že hradí.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nehradí a že dnes volala na Ministerstvo školstva a povedala, 
že od štátu obci prichádza základný finančný plat každého jedného zamestnanca na škole.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že dobre, ale na každého jedného nie, napr. upratovačka, kuchár.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že hovorí o zamestnancoch školy – učiteľky. A on je aj pre 
škôlku. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že aj to sú zamestnanci školy.  
P. starostka hovorí, že nám dajú na školu len toľko, aký je prepočet na počet detí a učiteľky majú 
vyššie mzdové nároky, ako chodí peňazí na školu.  
Mgr. Daniela Kontinová dodala, že preto hovorí, že obec im nehradí celé mzdy.  
Starostka potvrdila, že nie celé mzdy. 
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P. Ing. Alena Hrušová povedala, že má škola svoj vlastný bankový účet a na ten bankový účet chodia 
peniaze iba z Krajského školského úradu, čo je dotácia na školu plus chodia iné dotácie, ako 
napríklad dotácia na učebnice, dopravné, a pod.. Povedala, že to je jediný príjem toho bankového 
účtu Základnej školy. Povedala, že sa zo Základnej školy vyplácajú výplaty a ostatné služby 
a materiál. Povedala, že na to ten bankový účet nestačí.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to je v poriadku, že sme na obci a každá vec niečo stojí, tak ako 
napríklad údržba budovy Obecného úradu. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že chce od poslancov len počuť stanovisko, ako má teraz uhrádzať 
výplaty a z čoho. Povedala, že jej to doteraz nikto nepovedal a keď bude teraz prvého v mesiaci 
a nevie, čo nemá uhradiť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že mala pri prvej úprave rozpočtu povedať a že mala prísť s čerpaním, že 
máme za sebou 7 mesiacov a že máme čerpanie vo výške 80%, a to malo prísť na Finančnej komisii.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je to aj v tom, že jej dodnes Oxymat nezaplatil za dane a majú to 
všetko štvrťročne, tak ako aj firma Radekom. Povedala, že sú to dosť veľké spoločnosti a nemohla 
rátať s tým, že tie peniaze nedostane.  
P. Ing. Peter Dinga povedal ,že to plne akceptuje a že jej to bude ku koncu roka sedieť, ale ide o to 
čerpanie, že ak sa to prekračovalo, mala ich na to upozorniť v septembri pred zastupiteľstvom. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že o takýchto veciach ich má informovať pani starostka a že ona ich 
informovala o zmene rozpočtu.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, nech sa potom nečudujú, že im predkladajú problémy v takom stave, keď 
niečo horí a jeho potom pani kontrolórka viní, že oni sú poslanci a nech to riešia.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že za to nemôže, ale potrebuje od nich vedieť, čo má urobiť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to je len jeho stanovisko.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že majú bankový účet, na ktorom je 18 tisíc a nech jej teraz povedia, 
čo má z neho spraviť. Povedala, že tam má naplánované veci do konca roka, ktoré má všetko 
vypísané a chce od nich počuť stanovisko lebo zatiaľ nepočula ani jedno slovo.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on nepochybil a má sa opýtať toho, kto pochybil. 
P. Janka Masárová sa p. Ing. Dingu opýtala, kto podľa neho pochybil.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že nevie a prečo ich nikto neinformoval na FK, keď sa robila prvá úprava 
rozpočtu.  
P. starostka povedala, že im všetko predkladajú. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno, a je tam 70% plnenia.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on sa nebude opakovať, nech tu nesedia do desiatej. Hovoril 
o vyrovnanom rozpočte, že sa oškrkalo to, o čo prišli podielové dane. Povedal, že tam mohol sedieť p. 
Jaroslav Holota.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že mohol kľudne prísť.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že boli občania pozvaní.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to dnes o 14:30 hlásili a že sa mimoriadne zastupiteľstvo 
zvoláva minimálne 24 hodín vopred, keď prídeme k tomu, že to je aj tak protizákonné, keby išla naozaj 
do detailov.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ide o to, že nie je správne ich zaviesť do omylu a za mesiac a pol 
vytiahnuť to, že sme neskutočne prekročili čerpanie. Povedal, že ho nemajú stavať do problému, 
o ktorom ani nevedel a má ho teraz vyriešiť.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že tiež o probléme nevedela.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že má ešte jednu otázku, že v prípade, že by štát neponúkol túto 
návratnú finančnú výpomoc, kde by sme hľadali peniaze do konca roka.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že by sa pravdepodobne musela zobrať pôžička.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tento problém bol aj minulý rok, že sa chcel brať úver kvôli 
tomu, že nebolo na mzdy a bolo v RF „akože“ 75 tis. a chceli sme brať 40 tis. úver.  
P. Janka Masárová povedala, že to bolo zmiešané s tými bytovkami.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že keby sa aj peniaze na bytovky odobrali, tých 40 tis., malo ešte 
35 tisíc ostať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že bolo veľa variant, ako to bolo s tým RF, takže ani by netvrdil, ktorý je 
správny. Povedal, že je to minulosť a on len obhajuje jeho postoj.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, aby sa nehádali a aby začali riešiť aktuálnu situáciu. Povedala, že 
vie, čo všetko povedali a rozumie tomu, ale niekto sa rozhodnúť musí. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že napriek tomu, že je proti tomu, ale rada by vedela, na čo 
a teda tieto financie použijú, tých 13 302€ a ako sa to vykryje nakoľko takéto predkladanie informácii 
vedie len k problémom a hádkam.  
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P. Ľubomíra Naďová hovorí, že aj keď peniaze účtovníčke prídu na účet, musí ich zaúčtovať pod 
nejakým číslom a zvlášť. Povedala, že aj účtovníčke povedala, že ak používa peniaze z rezervného 
fondu, aby to mala v účtovníctve odlíšené. Povedala, že mala účtovníčka odsúhlasené, aby peniaze 
z RF používala dovtedy, než jej prídu a ku koncu roka ich musí vrátiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to presne vravela, že to tam malo byť napísané a to bola 
jediná jej výhrada, že aj napriek tomu, že si ich požičala, tak ich musí vrátiť. Povedala, že keby jej 
odsúhlasili, že si mohla požičať 11 tisíc, teda spätne, aj tak tu musí rátať, že 14 tisíc musí vrátiť a o to 
jediné jej išlo.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to chystala asi jeden deň. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tak isto, že bola doobeda v škole a celé poobedie nad tým 
sedela a zabíjala nad tým aj tak zbytočný čas lebo aj tak je to neúplné a nepodložené a zodpovedať 
za to budú druhí. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tam na koniec roka tých 25 tisíc na rezervný fond dá.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, kde ich zoberie.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ak v RF tie peniaze budú, bude to znamenať pre obec dlhy a aby 
s tým rátali. Povedala, že ak chcú na tom účte 25 tis., chce, aby brali zodpovednosť za to, že 
nebudeme mať uhradené faktúry, mzdy a podobné veci. Povedala, že ona im len hovorí praktické veci 
ale riešiť to musia oni.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že aj on jej hovorí len praktické veci.  
Starostka obce povedala, že to budeme musieť urobiť tak, že ponížime mzdový fond.  
P. Ing. Alena Hrušová sa opýtala, že potrebuje vedieť, akým spôsobom, aby to vedela presne.  
Starostka obce povedala, že teraz tie údaje pri sebe nemajú, ale si k tomu sadnú  budúci týždeň 
a stiahne sa zamestnancom osobné ohodnotenie alebo pôjdu na 80%. Opýtala sa p. Ing. Petra Dingu, 
či to takto myslel.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že jeho posielali v práci domov, ak nebola práca. Povedal, že sú tam tri 
baby a nech sa nejak prestriedajú, aby zase úrad nezíval prázdnotou. Povedal, že je to len návrh 
a ako si to zrealizujú, je na nich.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nechápe, ako im chýba, keď boli učiteľky tri mesiace doma.  
Starostka obce povedala, že učiteľky počas tohto obdobia pracovali z domu. Opýtala sa, kto mal 80%. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že p. Bačová a p. Baranovič a ostatní boli na plný úväzok.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala akým spôsobom je možné, že vedúca jedálne bola na plný 
úväzok, taktiež Lívia, Slávka. Opýtala sa, či 5 hodín denne robili a či s nimi takéto papiere podpísali.  
Starostka obce povedala, že áno a že jej predkladali výkaz práce.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ako spomínala aj na FK, že to bolo podľa nej protizákonne 
vyplatené, ako aj stravné lístky, ktoré dostávali.  
Starostka obce povedala, že to protizákonné nebolo a že si to prešetrovala v rámci ROH a že na to 
nárok mali, nakoľko poskytli výkazy práce, kde deklarovali, čo robili. Povedala, že si ohľadom toho 
volala aj so školským úradom. Povedala, že im to na Starej Turej asi primátor teda nedal.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej to primátor dal, lebo ona na 100% robila, ale materské 
školy, centrá voľného času, ZUŠ, keď sa opierame o Starú Turú, tak tie mali len 80% lebo 
nevykazovali na 100% činnosť, akú by vykazovali, keby boli fyzicky v práci.  
Starostka obce povedala, že naše učiteľky vykazovali všetku činnosť vo výkazoch práce a dokonca 
riaditeľka školy povedala, že mali ešte viacej práce, ako aj škôlka.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že zo škôlky raz týždenne posielali papieriky, čo je práca na 
hodinu týždenne – rozdať po dedine papiere. Dodala, že to ale nechce konkrétne útočiť na škôlku, že 
to bolo na všetkých obciach. Opýtala sa starostky, či je presvedčená o tom, že robili v škôlke toľko, 
ako učiteľky zo školy, ktoré online vyučovali. Povedala, že s nimi mala starostka sedenie, ktoré malo 
spočívať v tom, že boli dané podmienky Ministerstvom školstva, ako majú oni pracovať a prečo majú 
prejsť na tých 80%.  
Starostka obce sa opýtala, či im to má teraz spätne strhnúť. Povedala, že ak to požadujú, tak im to 
môže strhnúť a vyčísliť im, že na to nemajú nárok.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to starostke hovorila na FK, či to má naozaj podložené, že 
takto môžu robiť.  
Starostka obce povedala, že áno.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tak isto, ako Lukáš nevaril 3 mesiace, tak isto Lívia nechodila 
na 5 a pol hodiny do práce.  
Starostka povedala, že ona pracovala lebo neustále museli robiť všelijaké predpisy a také veci.   
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by to mal vyzisťovať niekto iný a nie aby ona stále vyzisťovala 
všetky zákony. 
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Starostka obce povedala, že nám na škôlku aj niečo spätne vyplatili, že nám to kompenzovali. 
Povedala, že má dojem, že to bolo 6 tisíc.  
Ing. Alena Hrušová povedala, že túto informáciu s presnou sumou mali poslanci poskytnutú na FK.  
Starostka obce povedala, že to spravíme tak, že už od tohto mesiaca alebo od budúceho pôjdu naši 
zamestnanci na 80%.  
P. Ľubomíra Naďová dodala, že k 31. decembru končí, ako hlavná kontrolórka obce a požiadala ich, 
nech za ňu hľadajú náhradu.  
Starostka obce sa vrátila k RF.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že to necháme tak, že tie faktúry môžu byť, tie ktoré sú opravené.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že to musí byť schválené.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že v tom prípade musia tie faktúry schváliť a odtiaľ odrátať a uvidíme, 
koľko nám na konci roka zostane. Povedala, že účtovníčka preúčtuje peniaze, čo prídu na RF a tým 
pádom jej ostane účet tak, ako zostal na konci roka, tak ako jej prídu peniaze a je ťažké vedieť, či jej 
nejaké peniaze prídu.  
Poslanci diskutovali, ktoré faktúry by mohli ísť z rezervného fondu a aké peniaze by mohli obci ešte 
prísť.  
P. Ľubomíra Naďová zhrnula, že by išlo o faktúry, ako geodetické práce, práca s elektrikou, práca 
elektrické stĺpy, oprava umývačky a rozhlasu, oprava svetla verejného, zmena značenia cesty, 
projektová dokumentácia, rekonštrukcia elektriky v archíve a externý manažment zberný dvor. 
Celková suma je  2 414,89€. 
Starostka sa opýtala, že či by poslanci schválili túto sumu na použitie 2 414,89€.  
P. Janka Masárová povedala, že p. Mgr. Daniela Kontinová ešte niečo pozerá, aby s hlasovaním 
počkali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že len pozerá, či by sa nemali držať dátumu 31. august 
s rozpočtom a presúvaním peňazí a že to by jej mohli ozrejmiť.  
Starostka obce povedala, že teraz v čase pandémie môžu robiť úpravu rozpočtu, až do konca roka. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že rozpočet naposledy upravovali koncom novembra a vždy to tak 
bývalo.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala účtovníčky obce, čo sa môže najneskôr do 31. augusta urobiť 
a že by chcela tento zákon ozrejmiť.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tento dátum bol hraničný vtedy, keď bol štát zadlžený na 60% 
a celá krajina musela do 31. 8. mať v rozpočte použitie RF. Povedala, že to bolo len vtedy, keď bol 
štát zadlžený tými 60%, ale teraz už nie je. Povedala, že to bolo pred dvoma rokmi. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si tým nie je istá. Povedala, že je tam niečo podmienené  že 
nebude študovať každý zákon, aby tu mohla vysvetľovať zákony. 
Starostka obce povedala, že to niekde čítala, že úpravy rozpočtu môžu byť počas tejto situácie až do 
konca roka.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že v rozpočte to už upravené nebude môcť byť, ale v skutočnosti to 
môže byť, len v úprave to nemôže byť.  
P .starostka obce zopakovala, že úprava rozpočtu môže byť počas celého roka.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že RF sa už nemôže upravovať, ale nevie to povedať na 100%.  
Starostka obce sa opýtala účtovníčky obce, či o tom musia rozhodnúť dnes.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že nie, ale že má problémy so školou, keďže nevie, či má uhrádzať 
výplaty v škole. Povedala, že jej príde teraz začiatok kalendárneho roka a že máme teraz požičaných 
11 tisíc, a keď jej to teraz nikto neschváli z RF, tak jej vychádza urobiť len to, že im nebude do konca 
roka vyplácať mzdy.   
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nechápe, prečo len škole a všade inde sú.  
Ing. Alena Hrušová povedala, že kvôli tomu, že podľa toho ich samostatného BÚ to vie, že ta peniaze 
na ich mzdy chýbajú. Povedala, že o tom, že chýbajú peniaze na školu vedela už v lete 
a nadriadeného o tom informovala. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ak podľa toho vychádzajú, má škola plnenie 74%.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že áno, ale nie z Krajského školského úradu, ale aj z našich peňazí.  
P. Mgr. Daniela Kontinová, že nerozumie, prečo na chod obce vychádza, na osvetlenie vychádza, 
a konkrétne na školu nevychádza. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že kvôli tomu, že na školu má samostatný účet a vidí, že jej to 
nevychádza.  
Starostka obce povedala, že na školu chodia peniaze prepočítané na počet detí v škole a nakoľko má 
škola málo žiakov, nestíha to pokryť náklady na mzdy pre učiteľky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tomu chápe, ale nevie prečo to tu zarývame a všetko hodíme 
na školu, keď by sme to kľudne mohli hodiť na niečo iné, že nám to nevychádza. 
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P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa to dá povedať aj z opačnej strany, že keď si účtovníčka z bežného 
účtu presunie na školský účet, vyplatí školákom a zistí, že nemá výplaty na zamestnancov obce. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že len nechápe, prečo útočíme len na školu, že nie sú na platy 
učiteľov školy. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že na školu chýbajú reálne čísla, reálne peniaze a doplácame to 
z účtu obce.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že jej to vždy vychádzalo, až na konci minulého roka jej to vychádzať 
prestalo a preto aj pýtali na mzdy a robilo sa dohadovacie konanie a aj na pelety jej to nevychádzalo, 
ale aj tak mala obec ešte ako tak dobrý príjem. Povedala, že aj napriek tomu, že sme dotovali školu, 
vyšli sme. Povedala, že tento rok, ako hovorila aj predtým, už od polroka nemá na školskom účte 
peniaze. Povedala, že to vždy nejak vyšlo, až teraz, a v živote sa do takejto situácie nedostala a preto 
sa pýtala, čo má spraviť, keď má uhradiť mzdy učiteliek z účtu školy a ona tam tie peniaze nemá.  
Starostka obce povedala, že to konzultovala so svojou známou z Okresného úradu - odbor školstva, 
ktorá jej potvrdila, že nám na školu chýba 14 tisíc.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ak by jej to teraz neschválili, aby použila z RF peniaze na ZŚ, tak 
tie peniaze nechá na BÚ a na konci ich presunie do RF a zo základného BÚ nebude uhrádzať výplaty 
na mzdy v ZŠ.  
Starostka obce sa opýtala, ši teda zrušíme školu. 
P. Katarína Gajdošová sa opýtala, prečo na to musí doplatiť škola. Povedala, že vidí veľké rezervy vo 
firmách, ktoré neplatia, to čo majú. Povedala, že v jej rodnej dedine sa rozprávala so starostom a ten 
povedal, že majú na RF pekné peniaze a u nich neexistuje to, že by firmy neplatili svoje povinnosti 
voči obci, povedala, že je tam veľa firiem smerom na Piešťany a obec z tých financií žije. Opýtala sa, 
že ako je to možné, že oni tu rozmýšľajú nad školou, keďže aj na Starej Turej hlásia plné stavy tried, 
takže školu treba a povedala, že by sme mali ísť inak na tie firmy.  
Starostka obce povedala, že nevie od tých firiem tie peniaze dostať. Povedala, že sú exekúcie v tejto 
dobe pozastavené a nevie, čo iné robiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je teraz zbytočné sa oháňať tým, čo je tento rok zastavené, 
nakoľko je to problém dlhodobý a nie len tohto roku.  
Starostka obce povedala, že s firmou Radecom už veľakrát riešila splátkový kalendár a aj začali platiť 
a potom prestali.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že keď ona nastúpila, táto firma mala dlh 16 tisíc, takže sa to skresalo.  
Starostka obce sa opýtala, čo budeme teda s tým RF robiť, či dáme hlasovať za použitie jeho peňazí. 
P. Janka Masárová sa opýtala, dokedy to potrebuje vedieť.  
Ing. Alena Hrušová povedala, že do konca mesiaca, aby na začiatku mesiaca vedela, ako to má 
urobiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tak, ako si požičala na toto, tak si môže požičať na mzdy.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ak ale chcú, aby na konci roka zostalo niečo na RF, tak si tie 
peniaze nemôže požičať a veľa vecí musí stopnúť. Povedala, že to mala spraviť už na začiatku, keď 
jej došli peniaze na školu a prestať im platiť mzdy. Povedala, že sa o tom aj s hlavnou kontrolórkou 
rozprávali. Povedala, že keby vedela, že to takto dopadne, tak tie výplaty dávno neplatí.  
P. Janka Masárová povedala, že výplaty musia dostať.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že ak chcú poslanci koncové čísla na RF, aké chcú, nemôže 
doplácať na školské mzdy. Povedala, že je jedine ešte možnosť zobrať úver, ale o tom sa taktiež 
musia rozhodnúť poslanci.  
Starostka obce povedala, že týchto 13 tis. z výpomoci nám aspoň trochu pomôžu. Povedala, že aj 
vláda vie, aká je v obciach situácia a preto aj povolili, aby obce mohli používať peniaze z RF aj na 
bežné výdavky lebo doteraz to bolo len na kapitálové výdaje. Starostka povedala, aby sme si to 
nekomplikovali, že tento rok skončíme s horším výsledkom, ale nejak sa pozberáme. 
Starostka sa opýtala, či teda dá hlasovať.  
P. Janka Masárová povedala, že sa hádam z toho nejak dostaneme.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že či sa teraz hlasovanie bude jednať ohľadom uhradenia 
spomínaných faktúr.  
Starostka obce povedala, že áno, tie, ako hovorila p. hlavná kontrolórka a bez opravy počítača.  
Poslanci ďalej komunikovali ohľadom použitých peňazí z RF. 
Poslanci diskutovali o spätnom vyrubení nájmu firme HUFI.  
Starostka obce povedala, že dala vypracovať odhad na výšku nájmu a vyšlo to približne 235€ ročne 
a čakala, či sa už konečne dohodne ten predaj. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nemala čakať, že sa predsa na zastupiteľstve dohodli, že 
nájom sa firme vyrubí aj tak. Povedala, že obec mala konať a nakoniec to bude zase obrátené na 
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poslancov, že to odďaľujú. Povedala, že už dávno obec mala konať bez ohľadu na to, či sa jej 
pozemok predá alebo nie.  
Starostka obce povedala, že aj tak by nájomná zmluva musela byť od poslancov schválená už 
s danou výškou sumy. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to obec vyrubuje nájom a s tým poslanci nemajú nič. 
Povedala, že obec musí zo zákona vyrubiť nájom svojim nájomníkom v obci, presne tak, ako jej obec 
vyrubí daň za nehnuteľnosť, tak isto musí vyrubiť nájomcovi prenájom. Povedala, že je rada, že 
hlavná kontrolórka kýva hlavou lebo je to skutočne pravda a malo to byť riešené už dávno. Povedala, 
že vo veľa veciach musí konať obec a nie to zvaľovať na poslancov. 
P. Janka Masárová povedala, že sa im ten nájom musí vyrubiť.  
P. Ľubomíra Naďová sa opýtala, čo budú robiť s tými faktúrami.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej je blbé povedať, že by sa mala zísť FK, keď tam budú zase 
3 hodiny robiť úpravy, korekcie a zbytočne. 
P. Katarína Gajdošová povedala, že je potrebné byť v tomto radikálnejší a snažiť sa peniaze získať 
pre obec, ktoré im patria. Povedala, že nie, aby obec strácala to, na čo má právo.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ani doma tak nehospodária, že idú do nuly.  
P. Ľubomíra Naďová sa opýtala, či teda navrhujú presunúť peniaze na školský účet alebo mzdy 
vyplatí účtovníčka len z toho, čo škole na účte má. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že na ich účte nič nie je a oni nám ešte dlžia.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že je teraz potrebné schváliť to, či účtovníčka môže presunúť 
peniaze z RF na školský účet a uhradiť im z toho mzdy.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je potrebné podotknúť, že už je veľa vecí spravených 
a v skutočnosti ani nevieme, koľko môže presunúť. Povedala, že to je nepravdivá tabuľka, čo dostali.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa nepýtali a pritom sedeli na tých finančných komisiách.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že si musia dať hlasovať, a je na nich, či to schvália alebo nie. Ak to 
neschvália, tak to neschvália.  
P. Janka Masárová povedala, že tak to im ostáva len to schváliť lebo tie peniaze už použité sú.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že takto to teda nefunguje.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že za nič protizákonne hlasovať nebude. Opýtala sa, či sú toho 
vedomí, že stále robia niečo protizákonne a chcú schváliť niečo spätne a má sa človek pod to 
podpísať, že s tým súhlasí. Povedala, že kto je toho vedomí, nech a pod to podpíše. Opýtala sa, prečo 
sa všetko robí na poslednú chvíľu tak, ako táto pôžička, o ktorú teraz ideme žiadať. Povedala, že o nej 
vedia od 12. augusta zo stránky Ministerstva financií a riešia to teraz na poslednú chvíľu.  
Starostka obce povedala, že už to 2x riešili. Povedala, že im to hovorila na FK a druhý krát to 
spomínala, že keď získa informácie, tak im dá vedieť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dobre, ale to je 3 týždne dozadu, čo ich s tým zaťažila. Hovoril, že to 
bola FK po zastupiteľstve.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona si to vytlačila a behom dvoch dní si musela veľa vecí 
overiť, aby ich mala isté.  
Starostka obce povedala, že až teraz dali k tomu viac informácií.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to bolo na stránke Ministerstva financií už v auguste. 
Povedala, že ju mrzí len to, že sa rieši všetko na poslednú chvíľu a potom vznikajú len problémy. 
Povedala, že informácie a podklady sú nepresné a nepravdivé.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že vlastne zrealizovali veci bez toho, aby to mali schválené 
zastupiteľstvom. Povedal, že ten záväzok toho prevodu zvyšku RF, že si to požičajú, tam bol záväzok 
že to v máji použijú a v júni to tam vrátia, keď sa vyzberá za dane a smeti, aby mohli fungovať. 
Povedal, že nedokázali fungovať ani s tým, čo im prišlo. Povedal, že ak tomu rozumie, tak sme 
v mínuse a nevieme, aká doba nás čaká, a to bude ďalší mínus, mínus, mínus. Povedal, že okresanie 
miezd malo prísť už dávno a povie, že sa zopakuje, keď povie, že v prvej úprave rozpočtu všetko 
sedelo. Povedal, že mu nikto nepovedal, že idú presunúť 12, 13, 10 tisíc z bežného účtu na to, aby 
sme vyplácali mzdy škole.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že sa o škole hovorilo. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že hovorila o tom, že stále dotuje školu, ale viac sa jej nikto nič 
nepýtal. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dobre, že školu dotujeme každý rok okolo 10 tisíc. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona školu dotovala už od júna, čo je veľmi skoro. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že školu podľa tabuliek dotujeme od roku 2018, ak nie viac.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že prevádzka školy niečo stojí a je samozrejmé, že sa to musí dotovať. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že aj prevádzka obecného úradu sa platí.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je to jasné a preto by sa to nemalo celé zvaliť na školu.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že škola je teraz 11 tis. v dlhoch, takže ak by presunuli z RF 23 
tisíc, 11 tisíc, tak tam 12 tis. ostane, ale my ich tam nemôžeme presunúť lebo my ich tam nemáme 
a nemáme tam ani 11 ani 12 tisíc a ani 23 tisíc.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona tam 12 tis. môže dať a už sa ich nedotkne, ale potom im bude 
posielať faktúry, ktoré nemá uhradené. 
P. Janka Masárová povedala, že sa z RF už čerpali peniaze a opýtala sa, čo s tým zbytkom, keď je ho 
treba.  
P. Dagmar Ďurišová sa opýtala, koľko na školu doplácame a koľko nám na mzdy prispievajú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že o štátu dostávajú základný plat a čo majú navyše príplatky, 
tak to vypláca obec.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že nech im teda vyplácame len základný plat a nič navyše.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to by sme tiež porušili zákon. 
P. Janka Masárová sa opýtala, či na školský účet prídu začiatkom mesiaca peniaze na mzdy od štátu.  
Ing. Alena Hrušová povedala, že áno, že jej každý mesiac teraz chodilo okolo 3 474€ a podľa 
všetkého by si ich mala poslať na obecný účet, keďže im už vyplácala mzdy z RF lebo jej na našom 
účte tie peniaze chýbajú a ďalší mesiac by mala urobiť to isté, ako aj peniaze z dohodovacieho, ak 
nejaké budú. Povedala, že ak by to takto urobila, tak potom budú peniaze na RF.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on sa k tomu už vyjadril.  
Starostka obce prečítala návrh na uznesenie, či OZ schvaľuje v súlade s § 10 os. 9 zákona č. 
583/2004 Z.z. a podľa § 36 ods. 2 zákona č. 67/2020 Z. z. použitie financií z prostriedkov rezervného 
fondu na bežné výdavky podľa návrhu na predpokladané výdavky z rezervného fondu vo výške 
2 414€ + školu.  
P. Janka Masárová povedala, že to by nám vychádzalo, že dostaneme pôžičku a celú ju dáme na RF 
a už s ním nebudeme hýbať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, ako do Bratislavy vyúčtujú to, ako peniaze z pôžičky využili, 
opýtala sa, aké faktúry tam pošleme. Povedala, že chápe, že 13 tis. tam dáme, ale opýtala sa, čo tam 
pošleme.  
P. Janka Masárová sa opýtala, či nejaké máme, čo by nám od toho apríla do toho spadali.  
Starostka obce povedala, že áno.  
Poslanci diskutovali o príjmoch, ktoré obe do konca roka ešte bude mať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, čo bude v uznesení, keď to nie je smerodajné. Opýtala sa, či 
teraz chcú od poslancov schváliť to, že už peniaze použili.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že poslanci schválili, že si účtovníčka môže z RF požičať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že s tým, že ich tam vráti k júnu alebo 31. júlu. Dodala, že je 
október.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že vtedy tam tie peniaze boli, a že hovorila, aby sme z RF nebrali a že 
bola zásadne proti tomu a že p. Holota poslancov presvedčil tým, že si požičať môže a jednoducho ku 
koncu roku tam budú vrátené.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide práve o to, že tam na konci roka nebudú. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že keď to spraví, tak 13 tis. vyhodíme a tých 2 400€, čo tam je, tak 
zvyšné peniaze tam budú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, odkiaľ ich zoberie.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že ich dostane.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, čo ak ich nebude mať a dodala, že jej aj tak bude chýbať.  
P. Janka Masárová povedala, že ak sa tam dajú tieto peniaze, tak si myslí, že to nejak s odetými 
ušami vyjde.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že stále uvažuje o tom, ako sa spomínalo, že by sa obecný úrad 
premiestnil do priestorov školy. Opýtala sa, či sú tam priestory také, že by sa to tam dalo. 
Starostka obce povedala, že by to bolo náročné.  
P. Dagmar Ďurišová dodala, že by sa kultúry dom používal naozaj len na oslavy a iné udalosti.  
Starostka obce povedala, že v tomto prípade by sa musela škola zrušiť.  
Poslanci s prítomnými o možnosti presunutia OcÚ do priestorov školy ďalej diskutovali.  
Poslanci pripomenuli, že je už pokročilý čas a že by mohli prejsť k uzneseniu.  
Starostka dala za uznesenie, ktoré čítala, hlasovať.   
P. Dagmar Ďuričová dodala, že už je to tam, že už keď sa tie peniaze minuli, nedá sa nič robiť.  
P. Miroslav Stančík sa opýtal, akú inú možnosť majú, ako to odsúhlasiť.  
P. Janka Masárová povedala, že ak dostaneme tie peniaze, dáme ich tam a uvidíme, povedala, že 
snáď nám tie dane zaplatia, aby sme ďalší mesiac mohli vykryť. Povedala, že je treba aj p. Húskovej 
čo najskôr zavolať.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by možno stačilo začať riešiť pravdu na rovinu lebo keď sme 
mali 2. septembra komisiu, bolo všetko v poriadku a 20. či 30. septembra mali znova komisiu a zase 
sa neprišlo so žiadnym problémom a teraz sa rovno predhodí nejaká vec, ktorá sa má radšej citovým 
vydieraním schváliť, aby bol pokoj. Povedala, že to je jej názor.  
P. Ing. Peter Dinga s ňou súhlasil.  
P. Janka Masárová povedala, že z toho nejak už musíme vyjsť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, prečo stále musia robiť protizákonné veci.  
P. Katarína Gajdošová povedala, že sa do budúcna musí týmto veciam predchádzať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa dávno zavelilo, aj pri poslednom schvaľovaní korekcií RF sa dal 
náznak, že nebude priestor na takéto veci a robíme to stále.  
P. Katarína Gajdošová sa opýtala, na aké veci.  
P. Ing. Peter Dinga odpovedal, že na také, že sa rozleje mlieko a my nevieme, čím to budeme 
zametať a toto už nemieni akceptovať a ak je hlasovanie, tak on je proti.  
P. Dagmar Ďurišová sa ho opýtala, že ako to chce teda riešiť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa problém rieši popredu a nech ho rieši ten, kto ho spôsobil. Povedal, 
že všetko bolo 2. 9 v poriadku, všetky dezinformácie a že sa cíti oklamaný a zavedený a či  má ešte 
dávať ruku k dielu a pomôcť niečo riešiť. Povedal, že mu majú popredu povedať, čo je problém, 
pomenovať problémy popredu. Povedal, že to malo byť povedané 30. júna, že je takýto problém, že 
už účtovníčka prekročila čerpanie a mala poslancov zavolať na FK, aby to mohli riešiť a nie to riešiť 
tak, že za tri mesiace im povedia, že je jediná možnosť ukrátiť to, čo chceli tento rok odložiť, aby 
v obci mohli niečo možno robiť a pritom budeme obec teraz na nule. Povedal, že boli dnes s p. Ing. 
Holotom, ktorý povedal, že ak rozpočet vyjde mínusový, tak hrozí nútená správa a to bude tiež veľký 
„kix“, ak sa to všetko upláca, aby to vyšlo na nulu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala že schválili rozpočet s výhradou a teraz ešte pôjdeme do mínusu.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že tento rok sme nič neušetrili a berieme si pôžičky lebo možno budeme 
v 2024 roku možno niečo splácať. Povedal, že nás do 2024 čakajú ďalšie 2 – 3 kritické roky, kedy 
nevieme, čo sa vyvinie vo svete a budeme na tom ešte horšie. Povedal, či budú potom brať ďalšiu 
pôžičku a po týchto poslancoch obci neostane nič, len veľký otáznik, že čo tam robili. Povedal, že ak 
sedia na FK a nedostanú ani tie dáta, čo nie je jeho chyba. Opýtal sa, ako sa má z občanmi baviť. 
Povedal, že sedem mesiacov, čo ho občania pristavujú a pýtajú sa, čo tento rok vytvorili, povedal, že 
všetkých kryje, že chcú dať dohromady trochu peniaze, nakoľko tam boli nejaké problémy a ďalej to 
nerozvádza. Povedal, že im hovorí, aby im dôverovali, že to dajú dokopy trochu peňazí a niečo sa aj 
porobí, napr. čo tam ležia stĺpy, tak že sa spraví osvetlenie, možno nejaký chodník, opraviť briežok, 
o ktorý p. Bačová už 2 roky bojuje. Povedal, že on niečo zastáva a tie informácie nemá relevantné, 
povedal, že ak chcú takto pokračovať, tak áno, nech dajú hlasovať, ale on bude proti lebo mu nedali 
ani možnosť sa rozhodnúť a predkladajú ho pred hotovú vec s ktorou na neho psychicky tlačia, že 
pripravili obec o dotáciu 13 tis., keď ju preklasifikujú na dotáciu. Povedal, že je to stále len pôžička 
a doba je neistá. Opýtal sa, či on má byť teraz ten najhorší, kto rozhodne o tom, že sa niekomu 
nevyplatia mzdy a bude sa hovoriť, že Dinga to neschválil. Povedal, že sa mu to nepáči a musia rátať 
s jeho reakciou a tá je, že nie, čo sa týka tohto uznesenia.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že p. Ing. Hrušová je účtovníčka, a aká je, taká je, ale ak by mala 
účtovať pre nejaký podnik, tak ten podnik je už v krachu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tu p. Ing. Hrušovú nikto neobviňuje.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že si myslí, že to povedal dostatočne asertívne a nezaútočil na žiadnu 
osobu.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že účtovníčka prišla do veľkého „bordelu“ a ak by jej audítorka 
nepomohla, tak je to tu v krachu úplne.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že keby sem prišla aj pred ňou, tak to dopadne rovnako. Povedala, 
že ak ona nedostane žiadny príkaz, tak to neuhradí. Povedala, že ona tieto príkazy dostala, aby to 
uhradila a to je to, čo si treba povedať. Povedala, že ona tie príkazy na úhrady miezd má podpísané. 
Povedala, že ona nepochybila a uhrádzala to, čo jej bolo povedané.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že dávnejšie sa účtovníctvo tiež dobre neviedlo a to bolo vidieť aj na 
tom RF, povedala, že ju nemôže zaujímať obdobie z pred 10 rokov a ak jej niekto vykáže, že je na RF 
40 tisíc a výsledok hosp. vyjde 50 tisíc, tak má na konci roka 90 tis.. Povedala, že ju ale nezaujíma, či 
tých 40 tis. nebolo oprávnených a bohužiaľ sa dostali do toho, že neboli peniaze.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že táto vec tu bola na zastupiteľstve a korekciou RF -74 tis. ich uistili, že 
tá minulosť je o.k.. Povedal, že im dali štyria ľudia dôveru a dvihli im za to ruku. Povedal, že on tú 
dôveru nemal, odargumentoval si to, ospravedlnil sa a nevie, čo k tomu mal iné povedať. Povedal, že 
ako hovorí hl. kontrolórka, že za to nezodpovedá, oni tak isto a povedal, že sa bude stále oháňať tým 
vyrovnaným rozpočtom, ktorý upravovali a prešli si ho. Povedal, že p. Ing. Holota upravil príjmy 
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poukázané miestnej samospráve, prepočítalo sa to, odrátalo sa 25 alebo 30 tisíc, o to, o čo nám 
financie ponížili. Povedal, že išli položku po položke a spolu škrkali tie položky, znižovali, presúvali 
tak, aby to vyšlo a ešte upozornil účtovníčku, nech ide do plusu a nech je každý rozpočet prebytkový. 
Povedal, nech mu povedia, kde je chyba, keď v domnienke, že zoškrkali a minimalizovali náklady, 
obec minimalizovala svoje náklady, kde trpí občan a trpí obec, a podľa toho sa neišlo. A nech mu 
teraz povedia, že aj tak to nestačilo. Povedal, že načo tam je, keď mu ani tie podstatné informácie 
nedajú. 
P. Ľubomíra Naďová sa opýtala, aké informácie. Povedala, že rozpočet je rozpočet a skutočnosť je 
skutočnosť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa rozpočet ale nemôže prestreliť o 20 tisíc.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že medzi rozpočtom a skutočnosťou môže byť rozdiel aj 100 tisíc.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že v žiadnom prípade nie do mínusu.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že nemôže vedieť, čo mu príde a čo nie.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že preto a robila úprava. 
P. Ľubomíra povedala, že išla podľa toho, čo vedela a bola to úprava ku koncu augusta. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, nech mu nikto nehovorí, že ešte pred mesiacom a pol bolo všetko 
v poriadku. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že nebolo a už vtedy účtovníčka hovorila, že na školstvo nie sú 
peniaze.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že podľa papierov sa dopláca toľko, čo posledné 3 roky, ako 9,10,11 tis.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že ak sú peniaze, tak s tým nie je problém, ale teraz tie peniaze nie 
sú.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že 23 tis. a RF je preč. Povedal, že problém je treba riešiť za tepla a nie, 
keď je už mlieko rozliate a oháňať sa tým, že kde to uhasím. Povedal, že sa odmieta participovať na 
takýchto veciach lebo je stále zavádzaný a povedal, že mu vlastne ani nedávajú možnosť sa 
rozhodnúť a stavajú ho pred hotovú vec. Povedal, nech to posunú ďalej. 
P. Ing. Alena Hrušová a opýtala, ako sa teda rozhodli.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že tak, že sa nedajú učiteľkám mzdy.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nikto neodhlasoval to, že sa na školstvo nedávajú mzdy.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že im nevyplatíme príplatky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je to protizákonné a že s nimi nič nepodpísali, že prechádzajú 
na zníženie miezd a že si zase na seba šijú bič alebo slučku na krk. 
Starostka obce povedala, že im osobné nemusí dať, aj keď by s tým ROH malo súhlasiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si týmto vyrábajú stále nové a nové problémy a netuší, čo by 
sa stalo, keby sem nedajbože prišla nejaké kontrola.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že nech príde, že ona má svedomie čisté.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že aj ona a nechce sa dať do problémov.  
Starostka obce povedala, že ona má tiež čisté svedomie a nekradne a uhrádzajú sa len ite 
najnutnejšie veci, ktoré musíme.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že nikto nič také nepovedal. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je jedine potrebné riešiť problém skôr.  
P. Miroslav Stančík povedal, že je vždy možnosť A aj B a teraz tu tá možnosť nie je.  
P. Janka Masárová povedala, že už z toho musíme nejak vyjsť a ak to neodsúhlasíme, tak to bude 
protizákonné, lebo nevyplatíme škole peniaze. 
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že protizákonne tie peniaze použili.  
P. Janka Masárová pokračovala, že je protizákonné aj to, že sme ich už použili, takže nevie, čo ďalej 
a aké je východisko.  
P. Ing. Peter Dinga sa jej opýtal, či jej dal niekto možnosť na výber, možnosť to zvrátiť.  
P. Janka Masárová povedala, že nedal, ale už sú pred to postavení a už s tým musia niečo urobiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, prečo sú vždy postavení pred hotovú vec. 
Starostka obce dala opäť hlasovať, či schvaľujú použitie peňazí 2 414€ + peniaze na školu. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 0 poslancov  
Proti: 2 poslanci: p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová 
Zdržal sa: 4 poslanci: p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. Janka Masárová, p. Miroslav 
Stančík 
 
Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  
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Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Katarína Gajdošová, p. Janka Masárová 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


